
23. APRILA BOMO ČISTILI SVOJE OKOLJE!

Ljubljana naj bo spet lepo mesto!
Razpravijalci so na seji zbora čisto in zeleno

Ljubljano pri MK SZDL predvsem vnovič
pretrcsli seznam ukrepov, ki jih je treba izpe-
Ijati za čim učinkovitejšo izpeljavo široke očiš-
čevalne akcije, ki naj bi se začela aprila letos
in opozorili tudi na pomanjkljivosti, ki jih je
treba pri tem še odpraviti. Ta akcija, ki bo
potekala prek KS in OZD, naj bi to pot dobila
kar najširši obseg, zato so vanjo poleg šol in
mladine, pritegnili tudi JLA, Območno vodno
skupnost Ljubljanica-Sava, Ljubljansko turi-
stično zvezo, Železniško gospodarstvo, razna
društva, predvsem pa seveda tudi sindikate, ki
naj bi po svoji strani skrbeli za uspešen potek
akcije v OZD. Seveda bodo vse te aktivnosti
izven pristojnosti Komunalnega podjetja
Ljubljana, ki bo - kot navadno - poskrbelo le
za svoja rutinska dela: pranje cest, ureditev
zelenic in javnih parkov ter krpanje cest; za
kaj več pa ta delovna organizacija nima de-
narja.

Na seji je padel tudi predlog, da bi poslali
poziv vsem gradbenim organizacijam na ob-
močju Ljubljane. naj, če le raorejo, poskrbijo
za čistočo na svojih zemljiščih ali pa ta vsaj
ustrezno ogradijo.

Nič bolj prepričljivo ni izzvenel tudi pred-

log, da bi ljubljanska turistična zveza posebej
za te aktivnosti izdala brošuro za vsa gospo-
dinjstva, ki naj bi v poljudnem jeziku in celo
ob morebitnih humornih vložkih osveščala ob-
čane. A vsekakor sprejemljivejši je kratek in
jedrnat poziv občanom v javnih glasilih in na
plakatih (sčasoma naj bi tudi plakate ukinili,
ker pač že sami po sebi predstavljajo nesna-
go), še bolj pa posebni TV spoti, ki so že
v pripravi. Ti naj bi z izbranimi posnetki naj-
bolj zanemarjenih kotičkov - od parkov, do
divjih odlgališč - opozarjali na bližnjo akcijo,
hkrati (na koncu spota) pa tudi obveščali, da
akcija v tej in tej občini že teče.

Predstavnik Območne vodne skupnosti
Ljubljanica-Sava je zagotovil, da bodo njihovi
delavci poskrbeli za čiščenje brežine Ljubljani-
ce in Grubarjevega kanala, medtem ko akcije
ob Savi tečejo ob sodelovanju z ribiči. Pred-
stavnik ljubljanskega armadnega območja je
po svoji strani zajamčil, da bodo vojašnice
očistile predvem svojo okolico, vsako drugo
delo pa bodo zastavili skupaj z mladimi iz KS.

Vsekakor bo poudarek pri celotni akciji na
koordiniranosti, zlasti hišnih svetov, so si bili
enotni na seji vseh dejavnikov v KS.
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